
             

Verslag  

Datum 19 december 2022 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Dick (vicevoorzitter, voorzitten), Sirkka (voorzitter) Yvonne 
(verslaglegging), Marcel (algemeen lid, werkgroep VidW), Jacq, Nanna 

(stemhebbend lid), Anne, (werkgroep Groen) David (werkgroep 
Duurzaam), Inge en Theo (werkgroep Hondenbezit), André (bewoner), 

Frans en Hans (redactie ‘t Woerdje), TLO (Aline en Harm Jan) 
 

Afgemeld: Simone, Petra, Bea, wijkagenten, Boa’s, Jacqueline, Gretha 
 
Aanvragers:  

Familie Rijnbeek (Krasse Knarren), José Faassen (AllFriends kerstkoor),  

 

1  Opening/Welkom  
Voorstelronde 

 

  Fietsverkeer 

Toelichting vanuit de gemeente door medewerker met portefeuille 
fietsverkeer. Hij legt uit wat er voor Rijkerswoerd al gerealiseerd is en wat 

nog op de planning staat. 
   

Gerealiseerd  
• Kruising Rijkerswoerdsestraat / RijnWaalPad  

Planning:  
• RijnWaalpad-Huissense dijk-Kruisstraat-Mooieweg. Door het groene park 

komt een voetpad met aan begin en eind duiker/bruggetje en rechts bij 
de dijk een trap met leuning om daar de dijk op te gaan. En de 

fietsopgang richting dijk zal ook iets worden aangepast (minder stijl in 
het begin).  

Planning is dit voor juni 2023 te realiseren.  
• Fietsrotonde op de planning bij Kruisstraat - MargaKlompélaan. Fietsers 

krijgen voorrang ten opzichte van auto's. Hierdoor wordt de kruising een 

stuk veiliger.   
Planning 2023-2024. 

• Ook de Huissense dijk zal aangepast worden. Door te asfalteren in 
kleurschakeringen (RijnWaalPad rood, regulier grijs) zal beter 

herkenbaar zijn hoe het RijnWaalPad verder gaat en zich verhoudt tot 
het overige verkeer. 

Planning 2023-2024 
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Verslag vorig platformoverleg 24 november  
Is goedgekeurd. Opmerking is wel dat Hans en Nanna zich hadden 

afgemeld maar niet stonden vermeld. Dit is aangepast. 
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Mededelingen bestuur 

Dick stelt nieuwe voorzitter voor, Sirkka Wilbrink. Wij zijn heel blij dat 
Sirkka ons komt versterken. Iedereen heet haar van harte welkom.  

 
Hans Geerlings neemt afscheid. Hij heeft zich zo'n 30 jaar voor de 

wijkvereniging ingezet. Waarvan de laatste 17 jaar als hoofdredacteur en 
vormgever van Het Woerdje. Wij bedanken hem voor zijn inzet en 

gedrevenheid en hij ontvangt een geschenk namens de wijk.  
In het januarinummer van ’t Woerdje komt een interview met Hans.  

 
Er is vraag naar de status van Appelgaard als onderdeel van Rijkerswoerd 

of Kronenburg. Volgens het CBS behoort Appelgaard bij Rijkerswoerd, 
gevoelsmatig heeft de meerderheid van de bewoners eerder aangegeven 

zich verwant te voelen met Kronenburg.  
Appelgaard ontvangt wel mail van de gemeente als zijnde Rijkerswoerd 

(o.a. kunstrouteboekje) en niet het Woerdje. Ook kan er overlap zijn in de 
werkgroepen. 

❑ Voorstel om in gesprek te gaan met Wijkplatform Kronenburg om af 

te stemmen.  
❑ Enkele bewoners Appelgaard hebben aangegeven t Woerdje te willen 

ontvangen, dat maken we mogelijk.   
 

De brief van gemeente Lingewaard (Royal Berry arbeidsmigranten). TLO is 
bij de eerste meeting aanwezig geweest en geeft toelichting. De 

huisvesting is al feit voor 200 arbeidsmigranten. Nu wil het bedrijf naar 400 
(wanneer er werkpiek is) en bedrijf realiseert fatsoenlijke tijdelijke 

accommodaties. Tot nu toe geen overlast ervaren. Aanwezigen geven aan 
hier geen probleem mee te hebben.  

Wanneer iemand mee wil denken in de omwonenden klankbord, dan kan 
men zich bij het wijkplatform melden voor contactgegevens. 

 
Aanvraag: 

22018 : Koor All Friends € 335,= 
22019 : Krasse Knarren € 375,= 

G * = goedgekeurd door agendacommissie en deelt dit mee op dit overleg 
aan de stemhebbende leden. 

4  Mededelingen TLO   
Vuurwerk; stand van zaken; geen camerazicht meer op skatebaan. Paar 

hotspots aangewezen die extra worden gecheckt, waaronder Groene Plein.   
Jongeren; kerstprogramma voor hen, niet wijkgebonden. Kemphaen is 

open en Rijnstad is daar bezig om een programma voor te ontwikkelen. In 
alle wijken bezig een overdekte mogelijkheid te bieden voor de jongeren 

om te chillen. 



5  Mededelingen Wijkagenten/Boa 
Hebben zich afgemeld voor dit overleg vandaag, en aangegeven dat er 
geen bijzonderheden te melden zijn.   

6  Mededelingen Hondenbezit 
Februari '22 begonnen met 4 mensen bij elkaar om losloopgebied(en) te 

realiseren en ook om hondenoverlast aan te pakken. In de loop van dit 
jaar best veel bereikt. 

Voorstel voor dogdisposals (zakjes om poep op te ruimen) is 
overgenomen door TLO. Er worden 15 dogdisposals in de wijk geplaatst 

i.s.m. de werkgroep.  
Plan van aanpak voor hondenlosloopgebied(en) is bijna klaar. Er wordt 

een bestek en begroting gemaakt (hek, onderhoud etc). Frans gaat 
helpen het verhaal verder vorm te geven (te presenteren).  

❑ Vraag aan de gemeente om te faciliteren dat er een gesprek 
plaats kan vinden met de diverse eigenaren van beoogde 

terreinen. TLO gaat hiermee aan de slag.  

8  Mededelingen Duurzaam   

1. Deelauto of dit gerealiseerd kan worden (hoeveel interesse er is) 
2. Onderzoek voor Rijkerswoerd, door studenten die dit vrijblijvend 

onderzoeken om te kijken wat het is om ‘van het gas’ af te komen. Is 
leuk om te weten.  

3. Warmtescan wandelingen worden georganiseerd (zie artikel ’t 
Woerdje) 

4. Aanvraag wordt ingediend om bij de ronde van warmtescan ook een 

chocokarretje per wijk vanuit wijkplatform te realiseren.   

  PAUZE 

9  Mededelingen Cultuur 
Verder geen mededelingen   

10  Mededelingen Groen 
Planten van struiken in het groene lint aan de zuidzijde van de Marga 

Klompélaan door groep 7 van het Klinket, vooraf een les van het 
Natuurcentrum. 

❑ Aanvraag voor een bordje “Klinketplantsoen” volgt      

Wilgentenenrand aangelegd rond perk achter het winkelcentrum samen 

met buurtgroen en stadslandbouw. 

Beukenhaag aan de achterzijde door Dolmans. 

Inventarisatie van kansrijke groenplekken ingediend bij de gemeente 
(83 blz.). De inventarisatie leidde tot leuke gesprekken met bewoners. 

De inzendtermijn voor de wijkgroenagenda is gesloten. Er zijn 40 
inzendingen gekomen en dat is een behoorlijke score. Het concept van 

de groenagenda wordt in de groengroep van 6 januari besproken. 
Daarna gata het naar de gemeente (B&W en de raad). 

Met een aantal indieners van een idee is al contact gezocht hoe deze te 
realiseren in 2023 (o.a. Emile Zolahof, Marchantstraat, George 
Marshallstraat, Glenn Millerstraat, Elise Homanhof 87 boomspiegels 

vergroten, winkelcentrum, maaibeleid).  
Voor grotere, structurele projecten wordt gekeken naar de 
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mogelijkheden. De werkgroep zal daarvoor ook actief fondsen moeten 

aanboren, samen met bewoners. 
 

Aanvullend:  
Opening van het Eldensche Veldpad: 15 km lange wandeling over 

onverharde paden (Klompenpaden) 

Planten van nieuwe bomen (76) stuks langs fietspad Nijmeegseweg 

Gelredome-Elden) twee soorten. 

 

11  Mededeling werkgroep Veilig in de Wijk 
Extra AED’s zijn niet nodig (Marcel). Momenteel 8 actief, waarvan 1 op 

rood. 
 

Normen vanuit Hartstichting zijn aangepast (binnen een straal van max 
2 km worden Burgerhulpverleners opgeroepen) en daardoor hebben wij 

voldoende dekking. Wel is onderhoud een puntje wat aandacht behoeft. 
Arnhem Centraal gaat dit ook op de agenda zetten voor heel gemeente 

Arnhem.  
 

WhatsApp buurtpreventie (Marcel). Beheer overgenomen en wordt 
opnieuw in kaart gebracht. Mail is rondgegaan welke groepen er zijn. En 

zal er in 2023 op onze sociale mediakanalen aandacht aangegeven 
worden.  
 

12  Mededelingen redactie 

Er is een contract afgesloten nieuwe website, planning lancering 
januari/februari.  

 
❑ Uitkomsten enquête wordt begin volgend jaar gedeeld.  

13  Wvttk / Rondvraag   
Schaatsbaan is geopend bij ESA van 9 januari tot 13 januari.  

Op maandag 9 januari is ter plekke een nieuwjaarsreceptie waar o.a. 
vrijwilligers voor worden uitgenodigd. Wijkbewoners worden uitgenodigd 

om gebruik te maken van de schaatsbaan met koek en sopie.  
 
Sportkaart wordt stopgezet (2023). Wethouder is ingelicht en er is 

uitstel tot 1 april ipv al op 1 januari.  
 

Overlast van bewoners inzake muziek, parkeren, toeteren na wegrijden. 
Communicatie loopt goed met bewoners en sportbedrijf. Wijkactiviteiten 

worden gemeld. Ook de locatie zal naar gekeken worden waar wat 
gehouden wordt.  

 
Woerdje: nog steeds op zoek naar hoofdredacteur. We verwachten wel 

het januari nummer uit te kunnen brengen, maar versterking van de 
redactie is gewenst. Het bestuur denkt over vrijwilligersvergoeding.  

 


